
haafd. Ik zet vraagtekens bij de puur
marktconforme benadering. In
Europa is de discussie in volle gang.
Ik wil daar in ieder geval op dit
moment geen definitief oordeel over
geven.

De heer Hessing vroeg waar de
kosten moeten worden gelegd. Ik
heb net een brief aan de Kamer
gestuurd over de aanpassing van de
tarieven met betrekking tot BSE per 1
april aanstaande. Het kabinet stelt
dat de overheid in belangrijke mate
tegemoetkomt – 350 mln. gulden is
toch een belangrijk signaal – maar
dat de kosten uiteindelijk toch bij de
sector c.q. in de keten terecht
moeten komen. Ik zie niet in op
grond waarvan de overheid de
tarieven van de slachterijen
structureel zou moeten financieren.

Mijn laatste opmerking, mijnheer
de voorzitter, is dat het draaiboek
inzake MKZ voorziet in nood-
vaccinatie onder bepaalde omstan-
digheden. De Nederlandse overheid
heeft tijdig gezorgd voor voldoende
entstof, mocht onverhoopt MKZ in
Nederland toeslaan.
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Staatssecretaris Faber: Voorzitter! In
de richting van de heer Van Bruchem
moet ik erkennen dat de minister en
ik enige discussie hebben gehad
over de vanzelfsprekendheid dat
degene die over de bloemen gaat
ook over de bijen gaat. Ik ben het
met hem eens dat het belang van de
bijenteelt absoluut aanwezig is, zeker
ook voor de agrarische sector. Zijn
waarneming dat het aantal imkers
afneemt, is ook de onze. Ik heb
echter geen aanwijzingen dat er op
dit moment minder bijenvolken zijn
dan van belang voor de bestuiving.
Er is op dit moment dan ook geen
reden om in te grijpen, maar het is
zeker wel een punt van aandacht.

De heer Van der Linden heeft
gevraagd hoe het zit met de
POP-gelden en waarom er veel geld
aan aankoop van natuurgebieden in
2000 is besteed. Dat was wat 2000
betreft een noodmaatregel, zoals ik
heb aangegeven. Het POP is
goedgekeurd in augustus en binnen
twee maanden moesten alle
middelen voor het jaar 2000, zo’n
124 mln. gulden, worden uitgegeven.
Om dat te realiseren, is – daarmee
ben ik het eens – onevenredig veel
besteed aan grondverwerving. Dat is
de reden dat de regeling is aange-
past voor het lopende jaar en dat zij

voor het jaar 2002 zal worden
aangepast. Dit staat los van de
animo voor het agrarische natuur-
beheer.

Met betrekking tot de grondprijzen
merk ik op dat het zo helder als glas
is dat iedereen die zich op de
grondmarkt begeeft de prijzen
beı̈nvloedt. De vraag is dan: in welke
mate? Als men zegt dat het alleen
maar ligt aan de overheid merk ik op
dat dit niet juist is. De overheid heeft
er last van als het gaat om de
verwerving van gronden voor natuur,
recreatie, bos en landschap. Zoals ik
al in eerste instantie heb gezegd, is
een duidelijk planologisch beleid
absoluut noodzakelijk om het aantal
speculatieve aankopen te verminde-
ren. In de nota Grondbeleid, die
ongetwijfeld nog besproken zal
worden in samenhang met de vijfde
nota, heeft het kabinet de problema-
tiek van de grondpolitiek erkend. De
nota Grondbeleid is niet voor niets
uitgebracht. Het moet blijken of er
sprake is van goede instrumenten en
of daarop nog aanvulling nodig is.
Overigens zijn er aanwijzingen dat er
nu, na een periode van enorme
stijging, sprake is van enige
stabilisering van de grondprijzen. Of
wij daarmee zo gelukkig moeten zijn,
is een ander verhaal.

Met de heer Rabbinge zijn wij het
eens over de modernisering van het
instrument landinrichting. Dat is een
zeer interessant instrument. In dat
kader heeft de heer Rabbinge ervoor
gepleit om de provinciale visies te
betrekken bij het beleid, enerzijds
bottum-up anderzijds top down. Ik
deel zijn mening daaromtrent. In de
vijfde nota zijn de visies verwoord.
Onze contacten over wat de
provincies terzake uitvoeren, zijn zeer
intensief. Bovendien hebben wij heel
goede werkafspraken gemaakt.

Voorzitter! Het punt van de
fiscaliteit heeft de minister al in zijn
antwoord betrokken. Ik wil ter
aanvulling nog opmerken dat ook in
de nota Grondbeleid is aangegeven,
dat het fiscale instrument interessant
kan zijn; het wordt op dit moment
volop uitgewerkt.

De beraadslaging wordt gesloten.

De wetsvoorstellen worden zonder
stemming aangenomen.

Sluiting 20.06 uur

Besluiten en ingekomen stukken

Lijst van besluiten

De voorzitter heeft na overleg met
het College van senioren besloten
om:

a. de plenaire behandeling van de
volgende wetsvoorstellen te doen
plaatsvinden op 20 maart 2001:

Wijziging van de Vreemdelingen-
wet 2000 (27585);

Opneming in de Wet toezicht
effectenverkeer 1995 van bepalingen
betreffende openbare biedingen op
effecten (27172);

Wijziging van de Wet toezicht
effectenverkeer in verband met de
toetsing van gekwalificeerde
deelnemingen in effectenbeurzen
(27599);

b. het voorbereidend onderzoek van
de volgende wetsvoorstellen door de
vaste commissies voor
Binnenlandse Zaken en de Hoge
Colleges van Staat te doen plaatsvin-
den op 27 maart 2001:

Raming der voor de Eerste Kamer
in 2002 benodigde uitgaven, alsmede
aanwijzing en raming van de
ontvangsten (EK 202);
Onderwijs te doen plaatsvinden op
27 maart 2001:

Intrekking van de Wet tegemoetko-
ming studiekosten en vervanging
door de Wet tegemoetkoming
onderwijsbijdrage en schoolkosten
(Wet tegemoetkoming onderwijs-
bijdrage en schoolkosten) (27414).

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende door de Tweede
Kamer der Staten-Generaal
aangenomen wetsvoorstellen:

Regeling van het conflictenrecht
met betrekking tot verbintenissen uit
onrechtmatige daad (Wet conflicten-
recht onrechtmatige daad) (26608);

Wijziging van de Wet op de
geneesmiddelenvoorziening en de
Wet op de economische delicten in
verband met de aanwijzing als
economisch delict van illegale handel
in de geneesmiddelen, zulks mede
ter verbetering van de bestrijding
van doping in de sport (27261);

Wijziging van boek 2 van het
Burgerlijk Wetboek in verband met
kwijting aan bestuurders en
commissarissen (27483);

Brinkhorst

Eerste Kamer Besluiten en ingekomen stukken
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